
 

Protokół nr 3/2024 

z sesji Rady Dzielnicy Matarnia 

z posiedzenia III w dniu 21.11.2024 roku w Gdańsku 
 

 

Na dzień 21 listopada 2024 Przewodnicząca Rady Dzielnicy Agata Winkiewicz zwołała sesję Rady 

Dzielnicy Matania. W związku z niemożnością uczestniczenia w obradach sesji Przewodniczącej 

Rady Dzielnicy na Przewodniczącą Posiedzenia wyznaczona została Radna Agnieszka Borowy. Na 

protokolanta wyznaczono Radną Annę Kwiatkowską – Gissel. 

W momencie rozpoczęcia sesji obecnych było 10 Radnych. Przewodnicząca Posiedzenie 

stwierdziła zdolność do podejmowania uchwał. Sesję rozpoczęto o 18:02. 

 

Ad. 1 

Na początku posiedzenia przeprowadzono głosowanie na porządkiem obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie (wyniki głosowania: 10 głosów za; 0 głosów przeciw  i 0 wstrzymujących się). 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Dzielnicy i przyjęcie porządku. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Dzielnicy Matarnia oraz wyboru 

jej członków (załącznik: projekt uchwały). 

3. Podjęcie uchwały w sprawie konieczności poprawy bezpieczeństwa niechronionych 

uczestników ruchu drogowego na terenie Dzielnicy Matarnia (załącznik: projekt uchwały). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji ds. Mediów Społecznościowych (załącznik: 

projekt uchwały). 

5. Omówienie wigilii w Dzielnicy Matarnia. 

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

7. Zakończenie sesji Rady Dzielnicy. 

 

Ad. 2 

Radni przeszli do wyboru Komisji Rewizyjnej. Do Komisji zgłosili się Radni Marcin Marszałek oraz 

Maria Tymańska. Radny Andrzej Zacharski zaproponował kandydaturę Anny Kwiatkowskiej - Gissel. 

Ustalono, że Komisja będzie działać w trzyosobowym składzie. Radni rozpoczęli głosowanie na 

poszczególnymi kandydaturami. Wyniki głosowania: 

- Marcin Marszałek - 10 głosów za; 0 głosów przeciw  i 0 wstrzymujących się 

- Maria Tymańska - 10 głosów za; 0 głosów przeciw  i 0 wstrzymujących się 

- Anna Kwiatkowska – Gissel - 9 głosów za; 0 głosów przeciw  i 1 głos wstrzymujący się 

Następnie rozpoczęto głosowanie nad przyjściem uchwały o powołaniu Komisji w ww. składzie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 

 

Ad. 3 

O godzinie 18:12 na sesję dodarła Radna Halina Gajek i od tej pory w głosowaniach brało udział             

11 Radnych. Wówczas rozpoczęła się dyskusja na temat projektu chwały w sprawie konieczności 

poprawy bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu drogowego. Wyznaczono czas 

wypowiedzi 3-5 minut. Jako pierwsza wypowiedziała się Radna Elżbieta Dębowska, która wniosła 

uwagi do paragrafu 2 uchwały. Uznała, że uchwała jest bardzo potrzebna, lecz w przedstawionej 

formie zbyt ogólna. Zaproponowała dodanie do uchwały nowe podpunkty, uwzględniające 

dodatkowe niebezpieczne miejsca w naszej dzielnicy. Później głos zabrała Radna Wiesława Krasa, 

która zasygnalizowała konieczność dodania punktu dotyczącego ulicy Kadetów. Następnie do 

dyskusji dołączyli mieszkańcy, obecni na sesji, zawracający uwagę na sytuację przy Szkole na Złotej 

Karczmie. Po gościach głos zabrała Radna Maria Tymańska, która uznała, że uchwała jest ważna, 

ale wybiórcza. Zdanie to podzielili Radni Marcin Marszałek oraz Halina Gajek, która podkreśliła, że 

każda część dzielnicy ma miejsca na które należy zwrócić uwagę miasta. Również mieszkańcy 

zasugerowali, by zredagować treść uchwały i przyjąć ją na nowo. Na wszystkie przedstawione 

powyżej wątpliwości odpowiedzi udzielił Radny Andrzej Zacharski, informując, że intencja uchwały 

nie jest spisanie wszystkich niebezpiecznych miejsc w naszej dzielnicy, ale zwrócenie uwagi, że są 

miejsca niecierpiące zwłoki. Przewodnicząca Posiedzenia oznajmiła więc, że głosowanie odbędzie 

się nad uchwałą, w takiej formie jak została przygotowana. 

Wyniki głosowania: 3 osoby za, 4 osoby przeciw i 4 osoby wstrzymujące się. Uchwała nie została 

przyjęta. 

 

Ad. 4 

Do Komisji d. Mediów Społecznościowych sami zgłosili się Radni: Agnieszka Górka, Elżbieta 

Dębowska, Andrzej Zacharski, Klara Mateja. Dodatkowo Radni zgłosili nieobecnych dwóch Radnych: 

Piotra Karpińskiego oraz Łukasza Richert. Ustalono, że Komisja będzie liczyć czterech członków, 

którzy otrzymają największa liczbę głosów. Nad każdą kandydaturą odbyło się osobne głosowanie: 

- Agnieszka Górka - 11 głosów za; 0 głosów przeciw  i 0 wstrzymujących się 

- Elżbieta Dębowska - 6 głosów za; 2 głosy przeciw  i 3 głosy wstrzymujące się 

- Łukasz Richert - 2 głosów za; 4 głosy przeciw  i 5 głosów wstrzymujących się  

- Klara Mateja - 11 głosów za; 0 głosów przeciw  i 0 wstrzymujących się 

- Andrzej Zacharski - 8 głosów za; 0 głosów przeciw  i 3 głosy wstrzymujące się 

- Piotr Karpiński - 9 głosów za; 0 głosów przeciw  i 2 głosy wstrzymujące się 

Członkami Komisji zastali Radni: Agnieszka Górka, Klara Mateja, Piotr Karpiński oraz Andrzej 

Zacharski.  

Następnie Radni głosowali nad uchwałą przyjmująca ww. skład Komisji (wyniki głosowania:                          

10 głosów za; 1 głosów przeciw  i 0 wstrzymujących się). 

 

 



 

Ad. 5 

Radni zdecydowali, że spotkanie świąteczne odbędzie się 08/12/2024, o godzinie 16:00                                  

w Przychodni na Matarni – wcześniej otrzymano zgodę właścicieli Przychodni. Na catering 

przeznaczono 2 400,00 zł. Osoba odpowiedzialną za organizację cateringu została Radna Wiesława 

Krasa. 

 

Ad. 6 

Radni zaproponowali, by tablicę informacyjną rady, która znajduje się przy przystanku autobusowym 

Agrarna, przenieść w okolice Biedronki. Dodatkowo zwrócono uwagę na brak tablicy informacyjnej 

na Osiedlu Muzycznym. Radny Marcin Marszałek zasygnalizował problem z opróżnianiem 

ogólnodostępnych koszy na śmieci oraz problem intensyfikacji poczynań dzików. 

Następnie wybrano na 17/12/2024, na godzinę 18:00, termin następnej sesji. 

 

Ad. 7 

Na tym, o godzinie 19:42, Przewodnicząca sesję zakończyła obrady III sesji Rady Dzielnicy Matarnia. 

 

 

 

Protokolant 
 
 
 

     Anna Kwiatkowska - Gissel 

 Przewodniczący Posiedzenia 
 
 
 

Agnieszka Borowy 
 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 

2. Uchwała III/1/2024 z dnia 21 listopada 2024 

3. Uchwała III/2/2024 z dnia 21 listopada 2024 

 

 


